
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 20. april 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 382
Ministeren bedes oplyse, hvem der i ansvarskæden løbende fik forelagt udvik-
lingen over refusion af udbytteskat, og om udviklingen har været forelagt de
enkelte afdelingschefer og/eller direktører. Endvidere bedes det oplyst, om di-
rektører, f.eks. direktøren for inddrivelse, har fået tal for udviklingen i refusion
af udbytteskat, herunder f.eks. udviklingen i antal refusioner, den samlede re-
fusion, den gennemsnitlige refusion pr. sag, antallet af fundne fejl i kontrollen
og/eller udviklingen i antal fundne fejl m.v. Af svaret bedes det specifikt frem-
gå, om SKATs direktør har fået forelagt tal vedrørende udviklingen i refusion
af udbytteskat i den ene eller anden form.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jens Joel
formand
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